

## MO-MDC2MR Real Wooden Digital Alarm Clock 木質LED鐘



### 特色

- 時鐘以軟木材透過柔和的LED燈顯示時間和日期。
- 設定時間、日期和鬧鐘非常容易。
- 時間記憶功能:即使斷開電源變壓器,時鐘內的電池仍記得設定的時間和鬧鐘設置。
- 節能高效:晚上自動調節LED亮度,降低電力消耗。LED在下午6點至早上7點間變暗。
- 高亮度日光LED功耗約為2.5瓦。當您整天開啟木質時鐘時,每月的電費約為1美元。
- 電源:AC/DC變壓器(額定輸出5V,電流500mA)

### Features

- The clock displays the time and date with soft LED light transmitted through the wood.
- Easy to set the time, date and the alarm.
- Time memorizing function: Even if the power adaptor is disconnected, it keeps the set time and alarm setting with a battery inside the clock.
- Energy efficient: It automatically adjusts its LED luminance at the evening to reduce electricity consumption. LED gets darker from 6PM to 7am.
- The high luminance daylight LED power consumption is about 2.5W. When you turn on the wooden clock all day, the electricity cost per month is about \$1.
- Power: AC/DC adaptor (Rated output 5V, Electric current 500mA)

### How to USE 如何使用

#### 時間/日期設置

1. 將適配器連接並插上,按下時鐘背面的「SET」按鈕3秒。
2. 當LED閃爍時,按UP(上)/DOWN(下)按鈕設定年份。
3. 按下「SET」按鈕設定「日期」。按照上述方式設定日期,然後再次按下「SET」按鈕設定「時間」。
4. 如果按下「SET」按鈕,「AL」會顯示一段時間,表示鬧鐘模式。當數字閃爍時,可設定鬧鐘時間。

#### Time/Date Setting

1. Connect the adaptor and plug it in, press the 'SET' button at the back of the clock for 3 seconds.
2. When LED blinks, press UP/DOWN buttons to set the YEAR.
3. Press the 'SET' button to set the 'DATE'. Set the date like above, and press the 'SET' button again to set the 'TIME'.
4. 'AL' appears for a while which represents the alarm mode if the 'SET' button pressed. When the numbers blink, set the alarm time.

## 鬧鐘 開/關

1. 按下 DOWN (下) 按鈕約3秒可開/關鬧鐘。「AL:on」表示鬧鐘開啟,「AL:-」表示鬧鐘關閉。
2. 若鬧鐘開啟, 底部右側會出現一個點(句號)在「分鐘」的右下方。
3. 按下DOWN (下) 按鈕約4秒後, 設定的鬧鐘會顯示, 時間會閃爍。按 UP 上/ DOWN 下按鈕設定時間。
4. 按下SET按鈕時「分鐘」會閃爍。按 UP 上/ DOWN 下按鈕進行設置。
5. 設定鬧鐘後, 再次按下SET按鈕回到時間顯示。

## **Alarm ON/OFF**

1. Turn ON/OFF the alarm by pressing the 'DOWN' button for about 3 seconds. 'AL:on' represents that the alarm is ON, and 'AL:-' represents that the alarm is OFF
2. If the alarm is ON, a dot (a period) appears bottom-right to the 'Minute'.
3. The set alarm will display if the DOWN button is pressed for about 4 seconds, and the time blinks. Press UP/DOWN buttons to set the time.
4. MINUTE blinks when the SET button is pressed. Press UP / DOWN buttons to set.
5. Once the alarm is set, press SET button again to go back to time display.

## 時間模式設置

1. 當鬧鐘響起時, 按 UP (上) 按鈕。小數點會出現在分鐘的右下角, 表示延遲響鬧功能已啟動。
2. 在12小時制下, 下午時, '小時' 的左邊會出現一個小數點。

## **Time mode setting**

1. Press UP button when the alarm goes off. A dot bottom right to the Minute indicates that snooze is activated.
2. A dot appears left to the HOUR in the afternoon in 12H mode.

## 延遲鬧鐘

1. 鬧鐘響起時, 按 DOWN (下)鍵會停止。
2. 5分鐘後鬧鐘會再次響起, 若再次按 UP (上)鍵, 會延遲5分鐘。您最多可以使用延遲鬧鐘功能6次。
3. 要解除延遲鬧鐘, 請按下“SET”或 UP (上) 鍵。

## **Snooze**

1. Press the 'DOWN' button when the alarm goes off.
2. The alarm goes off after 5 minutes, and if the 'UP' button pressed again, the alarm goes off again 5 minutes later. You can use the snooze function up to 6 times.
3. To deactivate the snooze, press 'SET' or 'UP' button.

## 完成設置

如果在設置模式下沒有按下任何按鈕或者超過15秒無操作, 將自動返回時間顯示模式。

## **Finish setting mode**

If no buttons are pressed or when there is no operation for 15 seconds while setting, it automatically goes back to time display mode.

## 注意事項

- 請使用附帶的5V適配器。
- 若電壓不同, 可能會導致故障。
- 為了提升品質, 規格有可能會在事前通知下進行更改。

## Precautions

- Please use the included 5V adaptor.
- If the voltage is different, it may cause malfunction.
- Specifications are subject to change without prior notice for the quality improvement.